

【推荐】CR61180D-500mm落地卧式车床

产品名称	【推荐】CR61180D-500mm落地卧式车床
公司名称	青岛仁和兴机床制造有限公司
价格	.00/台
规格参数	类型:普通车床 控制形式:人工 型号:CR61180D-500mm
公司地址	中国 山东 即墨市 青岛市即墨环保工业园
联系电话	86-53286599678 15853290666

产品详情

类型	普通车床	控制形式	人工
型号	CR61180D-500mm	主电机功率	11 (kw)
外形尺寸	2800 (mm)	加工精度	普通精度
最大加工长度	500 (mm)	最大加工直径	1800 (mm)
最大回转直径	1800 (mm)	主轴转速级数	6
主轴通孔直径	110 (mm)	安装形式	落地式
布局形式	卧式	适用行业	通用
动力类型	机械传动	适用范围	通用
产品类型	全新	是否库存	是

产品简介

青岛仁和兴机床制造有限公司与风景秀丽的青岛崂山毗邻。以青岛大学、青岛理工学院为依托;是集科研、开发、制造、经营为一体的专业化机床制造企业。本公司与德国仕丰机械制造有限公司合作生产“ cr—d系列卧式车床 ”、“ k11系列三爪自定心卡盘 ”。产品已经通过iso9001国际质量管理体系认证。

公司生产的“ cr—d系列卧式车床 ”广泛应用于矿山设备、化工机械、纺织机械、轮胎模具、法兰生产等大型机械零部件的加工制造。该系列卧式车床具有设计合理、性能可靠、切削量大、光洁度号的特点。

公司生产的“ k11系列三爪自定心卡盘 ”系我公司自主研发的国家专利产品，专利号：zl 2010 2 0130035.4。该系列产品采用平面螺纹传动结构，具有定位精确，可承受较高转速和夹紧力的特点。使用该产品可大幅度提高工作效率、节约生产成本。

公司坚持“ 质量第一、信誉至上 ”的原则。重合同、守信用产品全部实行三包。我们将以优质的产品、良好的售后服务真诚欢迎新老客户来公司现场指导，到美丽的海滨城市青岛旅游观光。

联系人：青岛老刘 15853290666

brief introduction to the company

qing dao renhexing machine tool manufacturing co.,ltd is a specialized machine tool manufacturer integrated with scientific research、 development、 production and business,which is adjacent to scenic qingdao laoshan with qingdao university and qingdao technological university as base. “ cr-d series horizontal lathes ” and ” k11 series centering chuck ” are produced by the company and shi feng machine manufacturing co.,ltd in german,which are with international quality system management verification of iso9001.

the cr-d series horizontal lathes have been widely applied in many processing and manufacturing of large machnical components,such as mining equipment、 chemical machinery、 textile machinery、 tire mold and flange production.

k11 series centering chuck is our company ’ s independent research and development of national patent products with patent number zl 2010 2 0130035.4.this series products which are produced with the structure of flat screw transmission have the characteristics of accurate positioning、 higher rotating speed and clamp force withstanding.we can dramatically improve work efficiency and save the cost of production by using this product.

the company adheres to the "quality first, reputation first" principle,observe contracts and keep promises, all the products implement three guarantees. we sincerely welcome old and new customers to come to our company to on-site guidance with ou high-quality products and good after-sales service and tour and sightseeing the beautiful seaside city-qing dao

青岛仁和兴机床产品主要技术参数表

卧 式 车 床	型号	主轴直径	标配	床身上最大	中溜板上最		
			卡盘直径	回转直径	大回转直径	加	
	cr6180d	150	三爪500	800	630		
	cr61125d	160	四爪800	1250	860		
	cr61140d	160	四爪1000	1400	1010	60	
	cr61160d	180	四爪1250	1600	1200		
	cr61180d	180	四爪1400	1800	1300		
	cr61200d	240	四爪1600	2000	1500		
	cr61250d	240	四爪2000	2500	1700		
	安装尺寸						
	d	d1	d2	d3	d4		
三爪 自定 心卡 盘	630	440	470	210	500	6	
	800	440	470	210	500	6	
	1000	440	470	210	500	6	
	1250	440	470	210	500	12	